
KS Tabor
OMsk v organlzaciji ZZB - Organizacijo ZZB na

Taboru so obiskali predstavniki občinske zveze bor-
cev Ljubljana Center. Seznanili so se s težavami v
socialnih, zdravstvenih, stanovanjskih in drugih vpra-
šanjih, ki tarejo člane, prav tako pa so se pogovorili o
bodočem delu in načrtih za še uspešnejše delo orga-
nizacije. * * *

Služba, M Je nl več - Z odhodom koordinatorja za
stanovanjska vprašanja v preteklem letu je nastala na
tem področju velika praznina. Vedno več je vprašanj
in pritožb, naslovljenih na službo, ki je zdaj ni več.
Stavbe na tem območju Ljubljane so - razen nekaj
izjem - stare več kot šestdeset let, velik pdstotek pa
je še starejših in potrebnih nenehnega vzdrževanja.
Organi KS si močno prizadevajo, da bi so praznino
izpolnili, vendar brez pomoči pristojnih občinskih

- služb zadeva ne bo uresničljiva.
• • •

Predlog za odllkovanja - Predsedstvo KK SZDL je
obravnavalo predlog komisije za odlikovanja in še
nekatera druga vprašanja iz svoje pristojnosti.

• * *
Konstttulranje skupnosU »tanovalcev - Zadnji dan

preteklega meseca je bila sklicana sekcija za stano-
vanjska vprašanja pri SZDL. Razpravljali so o konsti-
tuiranju skupnosti stanovalcev, oblikovanju sveta
stanovalcev, etažnem lastništvu in o predlogu porav-
nav. B. L.


